
Protokoll från PRO ÄRLA-STENKVISTA styrelsemöte  

       onsdagen den 8 juni kl. 10.00  Plats: Pingstkyrkan Ärla  
 

Närvarande: Börje Sturesson, Annika Sturesson, Jan- Olof Karlsson, Hannele Alström, Nisse Fält samt 

Sven Svensson 

Anmält förhinder: Mona Andersson och Bengt Andersson 

 

§1. Mötets öppnande. 

Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade de närvarande styrelsemedlemmarna varmt 

välkomna.  

 

§2. Godkännande av dagordningen. 

 Mötet godkände dagordningen. 

 

§3. Godkännande av protokollet från aprils styrelsemöte. 

 Mötet godkände föregående protokoll utan anmärkningar. 

 

§4. Ekonomisk rapport. 

Kassören redovisade att vår ekonomi är god och att vi på bank nu har 45411,90 kr. Kassören redovisade 

även intäkterna från Sillunch vilket i stort sett gick med ett totalt överskott på ca 2000: - då inte allt ännu 

är redovisat. PRO riks har betalat in för 182 medlemmar men det fattas ännu några som inte betalat, 

eller som PRO riks ”ligger efter med”.  

Se vidare vår hemsida där de ekonomiska redovisningarna finns i detalj.  

    

§5. Medlemmar.  

-Vi är fortfarande 193 medlemmar. Annika har nu skickat välkomstbrev till de som nu uppnår 

pensionsåldern och vi hoppas att några av dessa blir medlemmar. 

- Styrelsen tog upp  ”kontaktombuden” och beslutade att kontaktombud är de som för närvarande är de 

som delar ut medlemsinformation och att Nisse ändrar listan enligt detta på vår hemsida. 

- Annika informerade om att hon skickar information till dem som inte har tillgång till e-post och som 

inte kontaktombuden delar ut till. Det är ca 20 stycken i nuläget.  

 

§6. Skrivelser. 

- Kassören tog upp under denna punkt att sekreteraren tar kontakt med Pingstkyrkan att de skickar sina 

fakturor till honom. Samorganisationen är införstådd med denna ändring, då de tycker det är pinsamt när 

det missar på förekommet sätt. 

  

§7. Rapporter.  

- Hannele informerade om sommaraktiviteter i samarbete med PRO Västmanland och 

Samorganisationen på PRO gården i Kvicksund. Information om detta kommer att annonseras. 

 

§8. Reserapport.  

- Börje informerade att Mona har i kontakt med Resekompaniet funderingar på att ”Rosellaresan” i 

framtiden kommer att genomföras med Viking Line i stället, för att komma från den långa bussresan 

vilket styrelsen ansåg mycket positivt. Mer information kommer. 

- BBR har olika funderingar på resmål men pga. det höga bensinpriset bör avståndet ej bli för stort. 

Olika tänkbara resmål diskuterades som Börje tar med till gruppen för vidare diskussion.  

- Bilrallyt genomförs den 17 augusti som höstens första aktivitet. 



§9. Studierapport. 

-Höstens cirklar blir lika dem vi har haft i vår. Finns planer på att genomföra ”Så som jag minns det” i 

anslutning till ”Skapande händer”.  

 

§10. Nya frågor.  

- Höstens ”fasta träffar” blir medlemsmöte i samlingssalen onsdagen den 31 augusti, onsdagen den 28 

september och onsdagen den 26 oktober. 

I november är det halvårsmöte preliminärt onsdagen den 16 samt julgröt med lucia preliminärt onsdagen 

den 7 december. 

Olika underhållare till våra träffar diskuterades och kommer att kontaktas. 

- Julbord planeras till den sista helgen i november och Jan – Olof följer upp de förslag som diskuterades 

under mötet då många var missnöjda med förra årets julbord. Vi enades om att priset inte fick vara för 

högt samt att utbudet av mat på en acceptabel nivå samt att eventuella resor måste tas i beaktande. 

- Vi har tidigare alltid bjudit in dem som fyllt 80 och 90 år på en ”gratis tillställning”. 

Styren beslutade att bjuda in dessa att gratis vara med på Julgröten i år. Det blir de som föddes 30 – 31 – 

32 samt 40 – 41 – 42 för att ”komma ikapp” det vi missade under Coronaåren. 

- Sekreteraren skriver ett nyhetsbrev och bland annat nämner att vi återupptar firande av 80- och 90- 

åringar igen och att dessa kommer att bjudas in till julens grötlunch. 

 

§11. Kommande möten. 

- Grillträffen den 10 juni Planeringen helt klar och vi får hoppas på skapligt väder. 

- Bilrallyt den 17 augusti. 

 

 

§12. Nästa styrelsemöte.  

Beslutades till onsdagen den 10 augusti i samlingssalen kl. 10.00 som vanligt.  

 

§13. Avslutning. 

Ordförande Börje Sturesson tackade för en trevlig träff och många intressanta diskussioner kring vår 

verksamhet samt önskade oss alla en trevlig sommar och hoppades att vi skulle få en fin avslutning på 

vårens aktiviter nu på grillträffen och med de orden avslutade ordförande vårens sista styrelsemöte. 

 

Sekreterare          

 

  Sven Svensson                             






